
 
 
 
 
 

  

Protokół z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego 

odbytego w dniu 16 listopada 2023 r. 

w Starostwie Powiatowym w Gnieźnie 

 

BR.0012.8.2023 

 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji 

W dniu 16 listopada 2023 r. o godz. 13.00  Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku Publicznego Pani Maria Kocoń  otworzyła posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku Publicznego w siedzibie Komendy Powiatowej Policji w Gnieźnie. Przewodnicząca 

Komisji przywitała radnych i zaproszonych gości.  Przewodnicząca Komisji Pani Maria Kocoń 

poinformowała, że komisja jest nagrywana w celu sporządzenia protokołu i przypomniała o 

przestrzeganiu RODO w sprawie ochrony osób fizycznych.  

Pani Przewodnicząca zwróciła uwagę, że w planie posiedzenia nie ujęto tematu dotyczącego 

planu Zarządzania Kryzysowego Powiatu. Temat zostanie zrealizowany na posiedzeniu 

Komisji w miesiącu grudniu.   

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

2. Opracowanie planu pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego na rok 

2024.  

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że w planie posiedzenia zostały ujęte podstawowe 

tematy – obligatoryjne, ustawowe. Nowa Rada może wnieść zmiany do planu posiedzenia. 



 
 
 
 
 

Na posiedzeniu Komisji w miesiącu grudniu zostanie przedstawiony projekt planu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  

 

 

3. Informacja w zakresie zadań i działań podejmowanych przez Społeczną Straż 

Rybacką Powiatu Gnieźnieńskiego.  

 

Pan Zenon Pieterek  - Komendant Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Gnieźnieńskiego 

powiedział, że Społeczna Straż Rybacka działa społecznie na terenie Powiatu 

Gnieźnieńskiego. Na chwile obecną Społeczna Straż Rybacka liczy 9 strażników , którzy 

ochraniają 2 250 ha wód. Straż funkcjonuje na podstawie zawartych porozumień. Zarówno z 

KPP w Gnieźnie , ze Strażą Miejską. Jak co roku Starostwo Powiatowe wspiera nas i 

dofinansowuje Straż Rybacką w zakresie umundurowania, sprzętu specjalistycznego , 

wyposażenia technicznego, zapewnienia pomieszczeń biurowych i garażowych. Pan 

Komendant powiedział, że mają pomieszczenie garażowe, ale nie maja pomieszczenia 

biurowego. Ono jest w remoncie od końca kwietnia . Pan Komendant powiedział, że ma 

zapewnienie od etatowego członka Zarządu powiatu , że my wrócimy na to swoje miejsce (II 

piętro budynku PCPR – u). Pan Komendant powiedział, że na chwile obecną pół biura ma w 

domu. Sprzęt, archiwum na poddaszu – jest to wielkie utrudnienie . Pan Komendant 

powiedział, że robi informację do Polskiego Związku Wędkarskiego, do Wojewody 

Wielkopolskiego. Pan Komendant powiedział, że ma nadzieję, że Pan starosta wpuści ich z 

powrotem do tego pomieszczenia.  

 

Pani Dyrektor Magdalena Musiałowicz powiedziała, że remont do końca miesiąca ma się 

zakończyć .  

 

Pan Komendant powiedział, że tam ma pojawić się nowy dział i żeby nie było, że zabraknie 

pomieszczeń.  

 



 
 
 
 
 

Pani Przewodnicząca powiedziała, że nie są potrzebne duże pomieszczenia tylko  żeby były 

socjalne warunki. 

 

Pan Komendant powiedział, że to były dwa pomieszczenia – w jednym był sekretariat w 

drugim  siedział Naczelnik (jak to jeszcze należało do Policji) . Przed każdy wyjazdem Pan 

Komendant musi przeprowadzić z pracownikami odprawę. Szkolenie , plus dwóch strażników 

PSR Pobiedziska my w tym zimnym mokrym garażu tego nie zrobimy. To jest wymóg by ci 

ludzie zostali przeszkoleni.  Oni są na łodzi, pływają w nocy – to jest nieodzowne.  

W chwili obecnej posiadamy pojazd terenowy marki Hyundai Tarakan.   Jeżeli chodzi o 

wyposażenia strażników, wszystkie opłaty, wyposażenia związane z przeglądem koszty 

pokrywa Starostwo Powiatowe. Natomiast jeśli chodzi o paliwo, to jedynym dostarczycielem 

środków jest Polski Związek Wędkarski Okręg w poznaniu. Są porozumienia z dzierżawcami 

obwodów, którzy mają po 3-4 jeziora. Jeżeli chcą dostają kosztorys  wyjazdu – tylko i 

wyłącznie zwrot kosztów paliwa . Pan komendant przedstawił wyniki kontroli za 10 miesięcy. 

Mandatów w ubiegłym roku było nałożonych 54 na 17.900,00 tys. zł. W tym roku było 38 na 

11 200,00 zł. Zabezpieczono imprez plenerowych nad jeziorami 9. Zawodów wędkarskich – 7 

.  

 

Pani dyrektor dopowiedziała, że Straż Rybacka współpracuje z Wydziałem odnośnie strefy 

ciszy . Dwa jeziora, jedno w Trzemesznie – Popielewskie drugie w Kłecku są dopuszczone do 

używania silników spalinowych. Zezwolenia wydawane są po zaopiniowaniu przez Straż 

Rybacką , przez Gminę, przez Policję.  

 

Pan Komendant powiedział, że mają dobry układ z Komisariatem Wodnym z Poznania. 

Użytkownik silników spalinowych musi być zrzeszony w jakimś klubie .Policja wodna z 

Poznania przyjeżdża ze swoją motorówką , my jedziemy swoją „Tereską” i przyjeżdża jeszcze 

3 chłopaków na bardzo szybkich skuterach.  

 

Pani Przewodnicząca Komisji zapytała, czy coś się ruszyło z Kokoszkami? 

 



 
 
 
 
 

Pani dyrektor odpowiedziała, że nic . Ciągle monitorowane są te programy gdzie można 

zdobyć środki pomocowe, ale kiedy nie mamy tytułu prawnego no to to jest poza zasięgiem . 

Możemy zrobić wykonanie zastępcze, ale na to trzeba byłoby bardzo dużo pieniędzy.  

Egzekucja trochę się ruszyła, udało się ściągnąć 5 tys. zł. Mamy 15 tys. zł ściągnięte. Pani 

dyrektor powiedziała, że teraz jak wydajemy pozwolenia na wytwarzanie i przetwarzanie 

odpadów, to bardzo monitorujemy , pytamy włodarzy terenów , bierzemy zabezpieczenia 

roszczeń. Teraz przepisy są inne, można więcej rzeczy wymagać. W 2006 roku jak była inna 

ustawa o odpadach takich rzeczy nie było teraz trzeba mieć tytuł prawny do nieruchomości. 

Jeśli nie ma się tytułu prawnego to musi być to wpisane w akcie notarialnym. W tym 

momencie odpowiada i właściciel terenu i posiadacz odpadów.  Mamy Stowarzyszenie 

dyrektorów wydziałów Ochrony  Środowiska i jeżeli ktoś ma jakiś problem z osobą, która 

magazynuje nielegalnie, albo przetwarza odpady to zaraz wiemy jaka to firma. Pani dyrektor 

wspomniała, że  w Kościanie jest podobny problem.  

 

 

4. Sprawy bieżące będące w kompetencji Komisji, w tym opiniowanie projektów 

uchwał Rady Powiatu. 

 

✓ Projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu. 

 

Projekt uchwały  przedstawił pan Wojciech Krawczyk – dyrektor Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. W monitorze co roku ogłaszane są stawki 

maksymalne do usuwania poszczególnych pojazdów. Rada Powiatu podejmuje taka uchwałę 

już w roku 2023 na rok 2024. Musimy w tym roku przeprowadzić przetarg na wyłonienie 

wykonawcy tych usług, który będzie te pojazdy z drogi usuwał. Stawki uległy zwiększeniu o 

około 10 %.  1 stycznia musimy mieć wykonawcę usunięcia pojazdu.  

 

Pan radny Stanisław Szczepański zapytał się kto za to płaci. 



 
 
 
 
 

 

Pan dyrektor odpowiedział, że zmieniły się przepisy. Firma, która została wyłoniona zabiera 

pojazd z drogi i go przechowuje. Wcześniej było tak, że wykonawca prędzej nie wydał 

pojazdu jeżeli kwota nie została zapłacona. W te chwili zmieniła się ustawa, która mówi o 

tym, że po odebraniu auta ma tydzień na zapłacenie. Pan dyrektor powiedział, że co roku w 

budżecie rezerwuje pieniądze, które w tym roku rozeszły się bardzo szybko. Jeżeli auto nie 

zostało odebrane wtedy jest przepadek na rzecz Skarbu Państwa i pojazd przeważanie jest 

złomowany.    

 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad 

przedstawionym projektem uchwały i zapytała kto z radnych jest z jego pozytywnym 

zaopiniowaniem. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 5 radnych, w tym 

Za głosowało 5 radnych 

Przeciw głosowało 0 radnych 

Wstrzymało się głosowało 0 radnych 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

5. Wolne głosy i wnioski. 

 

W związku z brakiem wolnych głosów i wniosków Przewodnicząca Komisji przystąpiła do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji.  

 

W związku z wyczerpaniem planu posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Przewodnicząca Komisji Pani Maria Kocoń zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 

13.41. 



 
 
 
 
 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  

Maria Kocoń 

Protokołowała:  

Gniezno, dnia 16 listopada 2023 r.  


